Classification: JHAH: Public

Safe use of Topiramate

الإستخدام الأمن لدواء توبيراميت

يُحظر تناول هذا العقار إذا كنت حاملاً

يجب إجراء حمل اختباري للتأكد من أنك لستِ حاملاً قبل بدء تناول هذا العقار. تحدثي إلى طبيبك في هذا الأمر قبل بدء تناول هذا العقار.

تجنبي استخدام هذا العقار إذا كنتِ قادرة على الحمل، وإذا كنتِ لا تستخدمين وسيلة منع حمل فعالة لتجنب حدوث حمل. يجب عليكِ استخدام وسيلة لمنع الحمل خلال فترة تناول هذا العقار.

إذا كنتِ تُرضعين رضاعة طبيعية. أوقفي الرضاعة الطبيعية عند تناول هذا العقار. قد تحتاجين أيضًا إلى عدم الرضاعة الطبيعية أثناء تناول هذا العقار ولبعض الوقت بعد تناول آخر جرعة

ما هي بعض الأشياء التي يلزمني معرفتها أو فعلها أثناء تناولي لهذا العقار؟

اخبر طبيبك أو احصل على المساعدة الطبية على الفور إذا ظهرت لديك أي من العلامات أو الأعراض التالية والتي قد تكون مرتبطة بآثار جانبية عالية الخطورة:

• اتصل بطبيبك فورًا إذا ظهرت أعراض جديدة على عينيك مثل عدم وضوح الرؤية أو تغيرات أخرى في الإبصار أو ألم بالعين أو احمرار العين.

Pharmacy Services Department -Reference: JHAH Health Encyclopedia and Product Information

Classification: JHAH: Public

Safe use of Topiramate الإستخدام الأمن لدواء توبيراميت

Do NOT take this medication if you are pregnant

You must have pregnancy tests that show you are **NOT pregnant before starting this medication**.

Discuss with your doctor before starting this medication.

Do not take this drug if you are able to get pregnant and are not using effective birth control to prevent pregnancy. You must use birth control while taking this drug.

If you are breast-feeding. Do not breast-feed while you take this drug. You may also need to avoid breast-feeding for some time after your last dose.

What are some things I need to know or do while I take this medication?

Tell your doctor or get medical help right away if you have any of the following signs or symptoms that may be related very serious effects:

• Call your doctor right away if you have new eye signs like blurred eyesight or other changes in eyesight, eye pain, or eye redness.